

ELITE Program Application 精英项目申请

USACHina Training and Educational Services LLC (“USCTES”) requests the following detailed information to help us evaluate the suitability of the ELITE Program for you and to customize the ELITE Program and its related benefits to assist you to achieve your ELITE Program objectives. Please note that all information provided in this application is considered confidential by USCTES. USCTES will not share this information with anyone other than its corporate affiliates and professionals who are directly connected to providing the services necessary for USCTES to evaluate your qualifications for participation in the ELITE Program and to discharge its duties under the ELITE Program.

美中培训与教育服务有限责任公司（简称“USCTES”）需要您提供以下详细信息，目的是帮助我们评估您是否适合精英项目，为您设计精英项目的个性化内容及相关收益以达到您参加精英项目的目标。请注意，您在该申请表中提供的所有信息 USCTES 都会保密。USCTES 不与任何其它人分享这些信息，USCTES 为评估您参与精英项目的资格并履行精英项目项下职责之目的而向所需服务直接有关的关联公司和专业人员提供信息的除外。

Part 1. Personal Information / 个人信息

1. Family Name / 姓氏: _____
2. First Name / 名: _____
3. Street Number and Name / 街道名称和门牌号码（转交）: _____
4. Address / 地址: _____
5. City / 城市: _____
6. State or Province / 州或省: _____
7. Zip/Postal Code / 邮政编码: _____
8. Country / 国家: _____
9. Date of Birth (mm/dd/yyyy) / 出生日期 (年月日): _____
10. Country of Birth / 出生国家: _____
11. Social Security Number / 美国社会福利安全卡号码: _____
12. Mobile Phone Number / 移动电话号码: _____
13. WeChat / 微信: _____
14. Email / 电子邮箱: _____

Part 2. Passport Information | 护照信息

15. Name on Passport / 护照姓名: _____
16. Passport Number / 护照号码: _____
17. Passport Expiration Date / 护照有效期: _____
18. ID Card Number / 身份证号: _____
19. Issuing Province / 护照签发地省: _____
20. Issuing City / 护照签发地市: _____
21. Date of Birth / 出生日期: _____
22. Sex / 性别: _____

Part 3. Immigration Status | 移民状态

- 23. Current Nonimmigrant Status / 目前非移民签证种类: _____
- 24. Date Current Status Expires (mm/dd/yyyy) / 签证有效日期 (年月日): _____
- 25. Date of Arrival (mm/dd/yyyy) / 抵达日期 (年月日): _____
- 26. I-94 number / I-94 号码: _____

Part 4. Work History | 工作经历

- 27. Please submit your Resume with this application / 请随同本申请提交您的个人简历.
- 28. Please provide as much detail about your work history as possible. Include company name, work unit, dates, your positions, and summary of job responsibilities. 请尽量详细地提供您的工作经历。包括：公司名称、工作部门、职位、日期和有关工作职责的总结。

- 29. Do you possess any special skills or advanced degrees? 您有任何特殊的技能或高等学位吗?

- 30. Do you have family or relatives currently living in the USA? / 目前您有家属或亲属居住在美国吗?

Yes / 是 _____ No / 没有 _____

- 31. If so, where? / 如果是，在哪里? _____

- 32. Are you operating a current business in the USA? / 您目前在美国经营业务吗?

Yes / 是 _____ No / 没有 _____

- 33. Do you have bank accounts in any jurisdiction or country at either HSBC Bank or East West Bank?

您在任何管辖区域或国家持有汇丰银行或华美银行的银行账户?

Yes / 是 _____ No / 没有 _____

Part 5. ELITE Program Objectives of the Applicant / 申请人参加精英项目的目标

Please describe your reasons for applying to the ELITE Program and your objectives that you want the ELITE Program to help you to achieve. (Please be specific.)请说明您申请参加精英项目的原因，以及希望精英项目可以帮您达到的目标（请具体解释）。

I. Client Acknowledgement, Representation and Release:

I hereby affirm that the foregoing information contained in this Program Application is presented for the purpose of obtaining an approval from USCTES and its affiliates as of the date indicated and is true, complete and correct. I understand USCTES and its affiliates are relying on this information in making determinations regarding my suitability for one or more of its programs. I authorize USCTES and its affiliates or assigns to make any investigation of my business, personal, financial or employment status either directly or through any agency employed by USCTES and its affiliates for that purpose. I agree to inform USCTES and its affiliates immediately of any matter that will cause any significant change in my/our financial condition or suitability for the USCTES program. I understand that USCTES and its affiliates will retain this information whether or not I am approved for the program. I also understand that USCTES may require additional documentation in support of my application and the responses I provide.

I. 客户确知、陈述与免责：

我特此确认，本项目申请所含上述信息是为取得 USCTES 及其关联公司的批准之目的而于所述日期提供的，该等信息全部属实、完整和准确。我理解 USCTES 及其关联公司是依据这些信息评核我的申请是否符合 USCTES 的一项或多项项目。我授权 USCTES 及其关联公司或受托人直接或通过其为此目的聘请的经办人对我的企业、个人状况、财务状况或我的工作情况进行任何调查。我同意如果有任何事项将导致我/我们的财务状况或参加 USCTES 项目的资格发生任何重大变化，我将及时通知 USCTES 及其关联公司。我明白，无论我的项目申请是否能被批准，USCTES 及其关联公司将保留这些信息。我亦理解 USCTES 可能需要额外的文件，以支持我的申请以及我提供的答复。

II. Program Terms of Service

Applying to participate in the ELITE Program requires ELITE Applicant to pay a Training and Administrative Service Fee of USD \$100,000 after your ELITE Program Application, Program Agreement and related documents are approved and signed by both parties. The ELITE Program Application is non-binding until such time as the Applicant has fulfilled the requirements under the Terms of Service. When your application is approved, then the ELITE Program also requires ELITE Applicant:

- To pay an additional ELITE Subscription Agreement payment of USD \$500,000, and;
- To sign the ELITE Operating Agreement, and;
- To enter an ELITE Program Agreement that provides such benefits as, by way of example but not limitation:
 1. The ELITE Program's multi-module executive leadership development program.
 2. Employment for ELITE Participant with a USCTES affiliated company located outside of the USA (the "ELITE Employer") which offers ELITE Participant:
 - i. Employment that that meets the requirements for obtaining a U.S. employment based visa for the USA,
 - ii. An initial base annual salary equal to US\$36,000 (the "Salary"), subject to customary deductions,
 - iii. Participation in ELITE Employer's health and welfare benefit programs, and
 - iv. Participation in ELITE Employer's annual incentive compensation plan (any payments received by ELITE Participant pursuant to such plan are referred to as "Bonuses").
 3. On-the-job training in the form of guidance, mentoring, and consulting with respect to the business of ELITE Employer.
 4. Opportunities through the USCTES affiliated USCI CCPIT Global Trade and Investment Centers ("GTIC") to work with American and/or Chinese companies in China and the USA.
 5. USCTES's Launch Pad services.

Plus GTIC membership for the ELITE participant, which provides benefits such as:

- i. Special events with global business leaders, dignitaries and government officials
- ii. Access to world class professional and administrative services worldwide.
- iii. Exclusive investment opportunities through USCTES
- iv. Access to private clubs, executive offices and boardrooms worldwide
- v. Opportunities through the GTIC Centers to network with American and/or Chinese companies in China and the USA.

II. 项目服务条款

为申请参加精英项目，ELITE 申请人在双方批准和签署精英项目申请、精英项目协议和其他相关文件后必须支付 10 万美元的培训和行政管理服务费。精英项目申请表是非约束性的，直至申请人完成了服务条款中的所有要求。如果申请人通过审核，精英项目还要求 ELITE 申请人：

- 另外支付精英项目认购金额 50 万美元；以及
- 签署 USCTES 运营协议；以及
- 签署精英项目协议，其内将提供包括但不限于以下收益：
 1. 精英项目多板块的高管领导力发展项目。
 2. ELITE 参加者受雇于美国境外之 USCTES 关联公司（“ELITE 雇主”），ELITE 雇主将向 ELITE 参加者提供：
 - i. 符合申请美国基于就业的签证的就业；
 - ii. 3.6 万美元的初始基本年薪（“工资”），受限于常规的扣减项目；
 - iii. 参加 ELITE 雇主的健康和福利计划；以及
 - iv. 参加 ELITE 雇主的年度薪酬激励计划（ELITE 参加者根据这类计划而收到的任何收益统称“奖金”）。
 3. 就 ELITE 雇主的业务，接受在职培训，以辅导、指导和咨询方式进行。
 4. 通过 USCTES 关联公司 GTIC 的各个中心，在中国和美国与美国企业和/或中国企业合作的机会。
 5. USCTES 创业平台服务。

另外，精英项目成员享有 USCTES 会员资格。会员可享受的福利有：

- i. 参加由全球商业领袖、权贵和政府官员出席的特别活动
- ii. 全球范围享用世界级的专业服务和行政服务
- iii. 通过 USCTES 得到独家的投资机会
- iv. 享用全球私人俱乐部，行政办公室和会议室
- v. 通过 GTIC 中心，与位于中国和美国的美商和/或中国公司建立关系的机会。

III. Training and Administrative Service Fee:

The Training and Administrative Service Fee in the amount of \$100,000 USD is due upon USCTES approval of and signature of your ELITE Program Application, Agreement and all related documents, and is payable in immediately available USD funds. Please wire to our USD account as directed below. After USCTES receives this ELITE Program Application, fully completed and signed by ELITE Applicant, USCTES will consider this ELITE Program Application and notify ELITE Applicant of whether he/she is approved for participation in the ELITE Program. Upon approval of ELITE Applicant for the ELITE Program, the Training and Administrative Service Fee is non-cancellable and nonrefundable. If ELITE Applicant pays any portion of the Training and Administrative Service Fee by credit or debit card, ELITE Applicant hereby consents and agrees to have USCTES and its affiliates or assigns charge ELITE Applicant's credit or debit card for the Training and Administrative Service Fee, and agrees to pay the service charge associated with any such transaction. If ELITE Applicant wants to pursue a US investment immigration visa related to his/her involvement in the ELITE Program, USCTES will refer ELITE Applicant to a qualified law firm and pay the firm's legal fees for an immigration visa application for ELITE Applicant.

III. 培训和行政管理服务费

培训和行政管理服务费为 10 万美金，应在 USCTES 批准和签署精英项目申请、精英项目协议和其他相关文件时以即刻可用的美元资金支付。请按照下面的指示将行政管理服务费汇入我们的美元账户。USCTES 在收到 ELITE 申请人全部填写完毕并签名的精英项目申请后，将开始评估精英项目申请，并通知 ELITE 申请人其是否被批准参加精英项目。在 ELITE 申请人获批参加精英项目后，培训和行政管理服务费和认购金额即应在 10 个工作日内到期支付，并且不可取消且不予退回。如果 ELITE 申请人选择以贷记卡或借记卡支付部分培训和行政管理服务费，ELITE 申请人特此同意 USCTES 及其关联公司或受让人从 ELITE 申请人贷记卡或借记卡中划拨培训和行政管理服务费，并同意支付该交易产生的费用。若 ELITE 申请人希望有意愿通过参与精英项目办理美国投资移民签证，USCTES 会为该申请人推荐优质的律师事务所，并且为 ELITE 申请人支付申请移民签证相关的法律费用。

IV. ELITE Subscription Payment

The minimum ELITE Subscription Payment for the ELITE Program is \$500,000 USD. If USCTES approves ELITE Applicant to participate in the ELITE Program, then this ELITE Subscription Payment shall become due and payable, in immediately available USD funds, as then directed by USCTES. Please see the wire transfer instructions for more detail.

Within seven (7) days after USCTES notifies ELITE Applicant that USCTES approved him/her to participate in the ELITE Program, ELITE Applicant must:

- Execute the ELITE Program Agreement and any related documents as requested and prepared by USCTES for ELITE Applicant and return it to USCTES, and
- Pay the ELITE Training and Administrative Service Fee equal to \$100,000 USD, and
- Pay the ELITE Subscription Payment to USCTES or an affiliate of USCTES per instructions equal to \$500,000 USD. Please see the wire transfer instructions attached to the acceptance letter for more detail.

Any amount of the ELITE Subscription Payment paid to USCTES is nonrefundable. However, USCTES reserves the right, in its sole and exclusive discretion, to refund all or any part of the ELITE Subscription Payment to ELITE Applicant, if USCTES deems it to be in USCTES's best interest to do so.

IV. 精英项目认购金额

精英项目认购金额最低为 50 万美元。如果 USCTES 批准 ELITE 申请人参加精英项目，则该认购金额应变为立即到期应付，且根据届时 USCTES 的指示应以立即可用的美元资金形式支付。更多内容，请参阅电汇汇款详细说明。

在 USCTES 通知 ELITE 申请人其已被 USCTES 批准参加精英项目之后七（7）个工作日内，ELITE 申请人必须：

- 签署 USCTES 为 ELITE 申请人准备的精英项目协议和要求的任何相关文件，并返还给 USCTES。
- 向 USCTES 支付培训和行政管理服务费十万美金，并且
- 根据指示向 USCTES 或其关联公司支付认购金额五十万美金。更多内容，请参阅录取信后附的汇款详细说明。

向 USCTES 支付的认购金额是不予退回的。但是，USCTES 保留在其认为符合其最大利益的情况下经其完全自行裁量向 ELITE 申请人退还全部或部分认购金额的权利。

V. Governing Law

This Agreement shall be interpreted under, and governed by, the laws of the State of Nevada, USA, without giving effect to the principles of conflict of laws thereof. Any dispute under this Agreement shall be resolved exclusively in the courts of the State of Nevada, county of Clark, USA. The prevailing party will be entitled to reasonable attorney's fees and costs.

V. 管辖法律

本协议应受美国内华达州法律管辖并依其解释，但不受该州法律关于冲突法原则的影响。本协议项下产生的任何争议应受美国内华达州克拉克郡法院的专属管辖。胜诉方将有权享有合理的律师费和费用。

VI. Governing Language

This Agreement shall be governed by and construed in accordance with the English language. The Mandarin language translation is provided for convenience only and is believed in good faith to be accurate; however the English version of this agreement shall govern in any case of dispute.

VI. 主导语言

本协议亦应以英文为主导语言，并根据英文进行解释。中文译文仅为方便之目的而提供，且根据诚信原则认为中文译文准确无误，但是在出现争议情况下，应以本协议英文版本为准。

VII. Confidentiality

The Applicant agrees to keep confidential all information regarding the nature and existence of this Elite Program Application, and all information of USCTES and its affiliates which may become known to the ELITE Applicant during the ELITE application process including any and all ELITE Program details not published or provided to the general public by USCTES on process, purpose, program agreements, service providers, partners etc..., except (i) with respect to information (a) known to the general public without fault of Applicant (b) previously known by Applicant or (c) obtained legally by Applicant independently of USCTES, or (ii) in cases where the information must be disclosed in order to fulfill responsibilities under the terms of this Application. Upon request, the Applicant shall immediately return all of USCTES's materials to the company.

VII. 保密性

申请人对涉及该精英项目申请表的本质和存在的信息以及在精英项目申请过程中 USCTES 将提供的专有信息保密，包括 USCTES 及其关联公司未公开发表或提供给一般公众的有关精英项目过程、目的、项目协议、服务提供方、合作伙伴，等所有精英项目细节，除非(i) (a)在申请人没有过错的前提下，公众已知晓的信息，(b)申请人之前知道的信息，或(c)申请人不是从 USCTES 获得的信息，或者(ii)为了履行该申请表条款中规定的职责必须公布的信息。USCTES 向申请人提出要求时，申请人必须立即将公司资料归还 USCTES。

ELITE Applicant may have been introduced to USCTES through a USCTES associate. Please enter the associate's name here.

或许您是通过 USCTES 的一名代表了解到 USCTES。如果您知道的话，请您填写该代表的姓名，或他们的 USCTES 代表编号。如果您不是通过某个 USCTES 代表了解到 USCTES，则请您在此处填写“直接”。

Applicant's Signature (please type & sign your name below): 申请人签字 (请输入您的姓名并签字):

Date (please type the date): 日期 (请输入日期): _____

**Should you have any questions please contact USCTES at:
如果有任何问题, 请您联系 USCTES:**

USCTES International Headquarters: USCTES 国际总部:
USACHina Training and Educational Services LLC
18100 Von Karman Ave. Suite 850
Irvine CA 92612 USA
USA Office: +1.949.705.4590
jessieliu@usachinainvestments.com

Credit Card Payment 信用卡支付

Your Name/: _____ (as shown on your credit card) /姓名: (信用卡上显示之姓名)

Credit Card Number 信用卡号码: _____

Expiration Date (month/year) /有效期(年月): _____

Card Verification Code/卡后 3 位数字: _____

Zip or Postal Code/ 邮编: _____

Applicant's Signature /申请人签字

Date of Signature dd/mm/yyyy/日期(年月日)

USCTES Associate Name/ USCTES 代表姓名

Wire Transfer Payment Instructions 电汇付款指示

Bank of America, N.A., 美国银行

100 West 33rd St, New York, NY

纽约市 33 大街西 100 号

Name 账户名: USACHina Training and Educational Services 美中培训与教育服务有限责任公司

Routing Number 银行代号: 026009593

International Funds 国际汇款请加上: SWIFT-BIC: BOFAUS3N

Account Number 账号: 325069874952

Contact Name & Phone Number 联系人姓名与电话: Jessie Liu +1.213.308.1339

Employment Training Options 工作培训选择

Please indicate your first and second choice related to the employment training preference.

请告知您对工作培训岗位选择的偏好。

First Choice 第一选择: _____

Second Choice 第二选择: _____

Financial Services Associate 金融服务专员	Serve the wealth management and corporate finance and investment needs of senior cross border executives and business owners. 满足 CEO 客户的企业金融及贸易金融、财富管理和投资需求。
Executive Training Consultant 高管培训咨询	Plan, implement and participate in executive leadership training and development conferences in China and America. Participate in training curriculum development in targeted industry segments. 在中国和美国规划、执行和参与高管领导力培训和发展会议。为不同目标行业开发培训课程。
Business Development Associate 商务发展专员	Identify, prioritize, and reach out to new business categories, partners and opportunities. Supervise implementation and learn executive level client relationship management. 发现、划分优先顺序和寻找新业务类别、合作伙伴和商机。监督指导业务发展的执行，倡导客户的需求，和客户进行有效沟通。
Hospitality and Event Management Representative 接待和活动组织代表	Organize, host and manage the logistics of a corporate events, including venue, guests, programs, catering, and marketing. Supervise the set-up, running, and break down of events and practice OTJ problem solving. 组织、主持和管理公司活动的后勤工作，包括场地、嘉宾、流程、餐饮和营销。监督指导活动的设置、执行和细节划分，发现和解决问题。
Creative Marketing Services 市场营销创意设计	Manage multi-media communications for the company. Coordinate brand strategy, graphic and web design services as well as social media initiatives. 组织管理公司的多媒体传播。协调品牌战略、平面设计、网页设计服务，以及社交媒体内容设计。
Digital Media Systems Development 系统开发咨询	Manage digital media strategy and design and implementation Strategically configure, maintain, upgrade, and troubleshoot SME IT systems including CRM, file, email, and other network services. 战略性地配置、维护、升级和故障检修中小企业的 IT 系统，包括客户关系管理归档、电子邮件和身份验证服务器，以及网络接口和其他联网服务